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Referat tirsdag d. 28. november klokken 

18:00 - 21:00  
STED: Stines kontor, administrationsbygningen, Afdeling Fensmark  
 
Til stede: 
 
Gæster:  
 
Fraværende: Mia, Majbritt 
Afbud:  
Mødeleder: Mie Ihlermann Rasmussen  
Referat: Shila 
 

Punkt Referat 

Sag 39/MIR 
Godkendelse af referat fra d. 24. oktober 

 

Godkendt 

Sag 40/MIR 
Nyt fra elevrådet 

 

Elevrådsdag på TO, hvor der bla bliver arbejdet med 
Skolen i bevægelse. Torsdag er det juleklip og elevrådet 
laver æbleskiver til udskolingen. Philip har tilmeldt sig 
fælleselevråd.  
Bib er åbnet igen, men nu skal der ikke ødelægges 
mere. 
Der er snart terminsprøver for 8. og 9. kl., så der bliver 
rykket lidt rundt.  
Der bliver snakket om rydning/rengøring på Ny og der 
bliver lavet konkurrence mht. om der er gjort 
rengøringsparat. 
 

Sag 41/ SH  
Økonomiopfølgning 

 

Se bilag 
Bilagene blev fremvist med de ændringer der er. Det ser 

ud til at både undervisningsdelen og SFO kommer ud 
med et overskud. Vi må tage hele overskuddet med til 
2024. 

Sag 42/SH + SSA 
Budget 2024 frem til august 
Fremlæggelse af oplæg til budget og vedtagelse 
Da vi endnu ikke har fået budgettet for 2024 fra 
august, vil det kun være budgettet frem til august der 
kan besluttes. 
 

Se bilag 
SB beslutter at de ikke vil godkende budgettet, da det 
ikke er for hele 2024.  
På næste møde bliver SB præsenteret for budget 2024, 
med de tal vi kender. Dermed skal SB beslutte om de vil 
godkende 2024´s budget. 
  

Sag 43/SSA 
Mælkeordning 
Fra skolen har vi et ønske om at udfase 
mælkeordningen. Da det kræver mange ressourcer 
fra servicepersonalet. 
VI ønsker skolebestyrelsens perspektiv på dette 

 

Servicepersonalet bruger ca. 3 timer om ugen på at 
fordele mælken, som bliver leveret af Skolemælk.dk. 
Men kan de 3 timer bruges bedre.  
Hvis skolen bruger Groft og Grønt, så kommer mælken 
med label på og direkte til modtageren. Men de kan kun 
levere en slags mælk derigennem.  
Mælkeordning kan komme i Klasserådene, så de også 
bliver hørt.  
Groft og Grønt kan blive inviteret til et SB-møde, hvor 
de kan fortælle om deres tilbud.  
Der er 61 elever som får mælk i dag fra Skolemælk.dk 
Vi ved ikke om der er et opsigelsesvarsel. 
Det koster skolen det samme pr mælk, som forældrene 
betaler for mælken. 
SB beslutter at skolemælken bliver udfaset til påske. 
Skolen opsiger Skolemælk.dk og forældrene skal selv 
stoppe deres mælkelevering.  
 

Kl. 19.00 Pause   

Sag 44/SSA 
Holmegaardskolen i bevægelse 
Genoptagelse af punkt fra sidste møde. 
Til dette punkt er der forberedelse, hvor man selv 
udfylder sidste ark i power pointet. Hvor man 
udfylder: 

• Hvor skal vi hen? 
• Hvilken betydning vil det have for børnenes 

hverdag? 
• Hvad fungerer allerede godt? 
• Hvad vil vi gerne have mere af? 

 

Se bil – og husk forberedelse  
SB skal kigge ind i Skolen er i bevægelse, hvor bevæger 
vi os hen og hvor vil vi gerne hen? 
De 4 punkter SB skal arbejde med er: 

- Hvor skal vi hen? 
- Hvilken betydning vil det have i børnenes 

hverdag? 
- Hvad fungerer allerede godt? 
- Hvad vil vi gerne have mere af? 

 
Se slide fra Stine 
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Sag 45/MIR 
Bordet rundt 

• Medlemmer 
• Medarbejdere 
• Ledelsen:  

o Legepladsproces 
o Tidlig indsats 
o Dagplejen ”flytter ind” 
o SFO i Toksværd 

 
• Formanden:  

o Fra Landsmødet 
o Fra Børne og ungetopmødet 

 

Landsmøde var godt, Mie og Louise deltog. 

En synlig SB var noget der blev arbejdet med 

og det var ret spændende.  

SB er blevet kontaktet af en forælder mht at 

der er ændret i bustiderne. Det var 

forælderen ikke tilfreds med, da 

vedkommende mener, at det kun er til fordel 

for FE/udskolingen. 

Sjællandske har kontakte skolen mht 

agtindsigt i vores Påbud i udskolingen. 

Der renoveres pt i TO til Base 2 på 1. sal. 

Dagplejen skal flyttes til SFOen i FE, hvor de 

kan få en afdeling og SFOen rykker lidt 

sammen.  

Legepladsproces – CDS kigger pt. på 

processen og vender tilbage. 

Kan man flytte en legeplads fra en skole, 

som ikke bliver brugt. 

Stine har lavet et oplæg i Byrådet vedr. 

tidligt tværfagligt. 

Ledelsen har været på Skoleledernes 

årsmøde. 

Topmøde – der var nogle tunge oplæg men 

også nogle rigtig gode. 

SB har fået en henvendelse fra en forælder 

mht. billeder af hendes børn på FB, som hun 

ikke vil have liggende på FB.  

Hvis en forælder henvendelser til skolen at 

man ikke vil have billeder på FB, så bliver de 

fjernet.  

Skolen bliver mere skarp på billeder af elever 

på FB. 
 

Sag 27/MIR 
Punkter til kommende møder 

 

• Skolevalg i januar – orientering om 

hvordan det håndteres. 

• Regeringen har et udspil vedr. 

styrkelse af SB. 

• Budget 2024 

• Skolen i bevægelse 
Sag 28/ Orientering / 
Eventuelt 

Der er skolevalg til januar, som HGS også 

deltager i.  
 


